
Referat
FAU-møte 25. November 2021
Sted: Digitalt, på Zoom (møtet ble flyttet til Zoom pga. økende smitte på skolen)
Tid: 19:15 – 20:15

Tilstede:
Kristine Steensen (10), Steen Steensen (8B), Kristin Bugge Heilo (5), Alfredo Jornet Gil (1),
Camilla Hartmann Johannesen (3), Ellen Jacobsen (1), Kjersti Kristengård vara (9), Kristin
Brøndbo Haugum (7), Tuva Dyvik (2A), Vibeke Lunel (9), Carolina Pedersen (2B), Ida Aylin
Våge Corbacioglu (4)

01/04 - Formelt
Velkomst og presentasjon av møtedeltakerne.

I forbindelse med oppstart av møtet ble det snakket om tidligere vellykkede FAU prosjekter som
Rudolfs Diner, Rudolfs Culture Club, Digital bevissthets-opplegget, Julemarkedet og om
hvordan det har blitt lagt inn mye arbeid for at dialogen mellom kollegiet, ledelsen og FAU skal
være åpen og god.

VEDTAK:

Møteleder, Carolina Pedersen
Referent, Ida Aylin Våge Corbacioglu

02/04 - FAU - Hva vil vi? - Initiativ og tiltak

Diskusjonen og samtale om hvordan vi kan gjøre ting fremover. Med et nytt FAU-styre så
ønskes det innspill til hva slags FAU 21/22 vil være.

Forslag:
- Referat og innkallelse i fredagsbladet slik at alle foreldre kan orientere seg og lettere

komme med innspill til saker.
- Invitere medlemmer av kollegiet/ledelsen som kan være med på møtene.

Mail:  Det har kommet inn forslag på at vi får brukt noe tid til å arbeide med FAU-saker i møtene
samt at vi deler oss i grupper slik at trinnene får litt tid til å diskutere saker som omhandler de
nærliggende trinnene. Vi diskuterer fordeler og ulemper ved at alle ikke tar del i alt. Det er mye
lærdom for de yngre trinnene å høre om problematikk og temaer de eldre klassene står i. Vi
vurderer dette videre og ser på muligheter på hvordan dette kan gjennomføres.

VEDTAK:



FAU diskutere muglige tiltak

03/04 - Natteravn
Oppdatering fra FAU ungdomstrinnet fra klassen

Det er enda ikke helt klart for ungdomstrinnet hvordan natteravningen skal organiseres. Saken
tas videre i et møte etter det ordinære møtet da det er en handlingsplan som må settes for å få i
gang organiseringen.

VEDTAK:
FAU tok oppdatering til orientering

04/04 - Digital Bevissthet
Utgår til neste møte

05/04 Eventuelt
To saker ble adressert under eventuelt

- Samtale om ulike problematikker som rører seg på ungdomstrinnet.
- Innspill om positiv erfaring fra 1. klasse med relasjonsbyggende konflikthåndtering.

VEDTAK:
Innspill vedrørende ungdomstrinnet videreformidles til Kristin Lervik


